
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 12. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 28.08.2019 v 15:00 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Josef Kozel; JUDr. Tomáš Plavec; Jan Bareš; Zdeněk Ryčl; Ing. Lenka Ulrichová; Ondřej Dostál; Ing. Zdenka 
Sedláčková 

Omluveni:  

Zapsal: 

Přizváni: 

Ing. Ivana Jankovská – tajemník 

 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

3. Komise sportovní - zápis z jednání č.3/2019 Josef Kozel (ST) 

4. Komise pro cestovní ruch a propagaci města Ing. Ivana Jankovská (KT) 

5. Odprodej části pozemku p.č. 2153 Josef Kozel (ST) 

6. Odkup části pozemku p.č. 1396 Josef Kozel (ST) 

7. Zřízení věcného břemene Josef Kozel (ST) 

8. Zřízení věcného břemene Josef Kozel (ST) 

9. Pronájem pozemku p.č. 46/6 Josef Kozel (ST) 

10. Prodloužení Smluv o nájmu městských bytů JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

11. Uzavření nájemních smluv na městské byty na dobu určitou JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

12. Přidělení bytu č. 8 v Domě s pečovatelskou službou, U Bažantnice čp. 964 JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

13. Česká pošta - umístění nové schránky Josef Kozel (ST) 

14. Přeložka elektrického vedení při stavbě "Parkoviště v ul. Podél Dráhy" Josef Kozel (ST) 

15. Oprava chodníku ul. Pokorného - Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo Josef Kozel (ST) 

16. Stavební úpravy 2.NP v č.p. 288 - výběr dodavatele Josef Kozel (ST) 

17. Provozní řád hřiště na malou kopanou Josef Kozel (ST) 

18. Žádost o povolení konání svodu zvířat-Memoriál Jiřího Škodného Ing. Ivana Jankovská (KT) 

19. Soudní spor čp.801 - Rudolf Kmoch, spol. s r.o. Josef Kozel (ST) 

20. Provoz městských kotelen v roce 2020 Josef Kozel (ST) 

21. Veřejnoprávní smlouva s obcí Stojice - MP Josef Kozel (ST) 

22. Příspěvkové organizace - základní pravidla JUDr. Tomáš Plavec (MST) 



23. Žádost o čerpání fondu investic - Mateřská škola, Heřmanův Městec, Jiráskova 842 JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

24. Přijetí neinvestičního grantu - Mateřská škola, Heřmanův Městec, Jiráskova 842  JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

25. MŠ Jiráskova - ředitelka Mgr. Celundová Josef Kozel (ST) 

26. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

27. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice63, Heřmanův Městec JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

28. Poskytování odměny oddávajícímu člen ZM Ing. Ivana Jankovská (KT) 

29. Splacení hypotečního úvěru - KB Josef Kozel (ST) 

30. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.6.2019 ve struktuře schválené 
zastupitelstvem 

Josef Kozel (ST) 

31. Plnění rozpočtu vedlejšího hospodářství Města H.M k 30.6.2019 Ing. Ivana Jankovská (KT) 

32. Úprava platů ředitelek mateřských škol JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

33. Závěr Ing. Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
 
 
 
 
1. Zahájení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Pan starosta přivítal přítomné členy rady města a konstatoval, že k zápisu z jednání dne 22.7. 2019 nebylo připomínek 
a byl zveřejněn na úředních deskách a webu města. Následně předložil návrh programu nadcházejícího jednání, který 
pan místostarosta navrhl doplnit o bod "Úprava platů ředitelek mateřských škol". Doplněný program byl schválen. 
  

  
 
 

 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení s termínem plnění od 22.7. 2019 do 28.8. 2019, všechna usnesení byla 
splněna v termínu. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/270 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění od 22.7.2019 do 28.8.2019 
 
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 



 
 
3. Komise sportovní - zápis z jednání č.3/2019 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil Zápis z č. 3/2019 z jednání Komise sportovní.  Nejdůležitějšími tématy jednání byly rozpočet 
města, respektive navýšení grantu podpory sportu a úprava pravidel dotací sportu. Komentoval návrh na zvýšení 
celkové částky na podporu sportu (2 % z daňových příjmů), s tím, že město podporuje sport i formou investic do 
městských majetků určených ke sportování (sokolovna, hala, umělá plocha pro fotbalisty). Pan Bareš doplnil, že každý 
sportovní klub je v jiné situaci a sportoviště potřebuje v různých finančních hodnotách. Konstatoval, že je třeba si 
ujasnit vizi města. Role měst je v budování sportovišť, nikoliv v přímé finanční podpoře a je nutná jejich vyváženost. 
Paní Ulrichová požádala o vyčíslení převisu požadavku na dotace nad poskytnutými dotacemi a připomněla, že návrh 
nových aktivit je zajímavý, ale zapochybovala, jak město bude další sportoviště spravovat. Pan Bareš připomněl i 
problematiku sportovních aktivit mimo organizované oddíly a kdo tyto zastřeší. Pan Ryčl upozornil, že stanovit částku 
pro dotace procentem  daňových příjmů je zavádějící, lepší by bylo podle inflace a stanovit i dlouhodobý výhled a cíl. 
Pan starosta souhlasil s navyšováním hodnoty dotací, ale upozornil, že je třeba rozlišit úlohu města jako správce 
sportovišť a garanta úrovně práce v oddíle (např. vzdělávání trenérů a cvičitelů). Pan místostarosta konstatoval, že 
není cílem mít v tak velkém městě jako je HM zastoupeny všechny sporty. 
 
Usnesení č.: R/2019/271 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis z jednání Komise sportovní č. 3/2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zapracovat do návrhu rozpočtu města pro rok 2020 možnost případného navýšení grantu pro podporu sportu na 
2% plánovaných daňových příjmů města pro první projednání v RM 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
vyzvat Komisi kulturní a Komisi pro výchovu a vzdělávání k předložení stanovisek k pravidlům podpory města pro 
případné změny na rok 2020, aby bylo možné projednat v RM vyhlášení dotačních programů města pro rok 2020 
společně s návrhem Komise sportovní a to nejpozději 31.10.2019 
Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 
Termín: 30.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
4. Komise pro cestovní ruch a propagaci města 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila Zápis z jednání Komise pro cestovní ruch a propagaci města č. 5/2019. Na jednání proběhla 
diskuze o chybějících infomačních cedulích u restaurace EDEN a odkazy na místní geopark. Byla zmíněna návštěvnost 
židovských památek. Pan místostarosta konstatoval, že jednání se konají ve dnech jednání rady města a nemůže se 
jich tak účastnit. 
 



Usnesení č.: R/2019/272 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
Zápis z jednání Komise pro cestovní ruch a propagaci města č. 5/2019 ze dne 3.6.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
5. Odprodej části pozemku p.č. 2153 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost manželů Hronkových o odkoupení části pozemku parcelní číslo 2153 v k.ú. 
Heřmanův Městec. Jedná se o pozemek, který je v katastru nemovitostí veden jako ostatní komunikace. Městský 
architekt i odbor Správy majetku vydali nesouhlasné stanovisko.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/273 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e d o p o r u č u j e 
odprodej části pozemku parcelní číslo 2153 v k.ú. Heřmanův Městec manželům Anně a Jaromíru Hronkovým, 
[osobní údaj odstraněn] 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
informovat žadatele man. Hronkovi a předložit k projednání zastupitelstvu města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
6. Odkup části pozemku p.č. 1396 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Tento bod programu byl z jednání předkladatelem stažen a bylo shodnuto dát vypracovat znalecký posudek. Poté 
bude možný odkup rada města opět projednávat. 
 
 

 
7. Zřízení věcného břemene 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 
stavby č. IE-12-2007887. Jedná se o umístění kabelového vedení nn a vn o délce 58,5 m a na pozemcích města 
parcelní číslo 2162/5, 455/30, 2163, 2332, 436/4 v k.ú. Heřmanův Městec.  Poplatek za zřízení je stanoven dle platné 
cenové mapy ve výši 15.000,- Kč + DPH. 
 
 
 



Usnesení č.: R/2019/274 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-2007887 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-
2007887 
 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 06.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
8. Zřízení věcného břemene 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 
stavby č. IZ-12-2001183/VB/1. Jedná se o umístění kabelového vedení nn o délce 5 m a přípojkového pilíře na 
pozemcích města parcelní číslo 2175 a 2373 v k.ú. Heřmanův Městec.  Poplatek za zřízení je stanoven dle platné 
cenové mapy ve výši 2.500,- Kč + DPH. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/275 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IZ-12-
2001183/VB/1 mezi společnosti ČEZ Distribuce, a.s. a městem Heřmanův Městec 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IZ-12-
2001183/VB/1 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 13.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
9. Pronájem pozemku p.č. 46/6 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost pana Ing. Medka o pronájem pozemku parcelní číslo 46/6 v k.ú. Heřmanův 
Městec. Jedná se o pozemek v ulici Za Pektinou. Pozemek je v územním plánu veden jako plocha veřejná a je součástí 
možné propojovací uličky mezi ulicí Za Pektinou a Barákova. Pan Medek chce na tomto pozemku vybudovat oplocené 
parkoviště, s čímž Správa majetku ani městský architekt nesouhlasí. Diskuze proběhla o neudržovaném stavu 



pozemku, včetně zaparkovaných autovraků a možném oplocení pozemku. Členové rady souhlasili s navrženým 
usnesením a s vyvoláním jednání s Ing. Medkem.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/276 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e s c h v a l u j e 
pronájem pozemku parcelní číslo 46/6 v k.ú. Heřmanův Městec panu Ing. Milanu Medkovi, [osobní údaj 
odstraněn] 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit informování žadatele p. Ing. Medka 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 12.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
10. Prodloužení Smluv o nájmu městských bytů 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádosti o prodloužení nájmu městských bytů od nájemců: Václav Jirásek, Petra Linhartová 

a Helena Zpěváková, kteří uzavřeli nájemní smlouvu na městský byt na dobu určitou a požádali o prodloužení nájmu o 

další rok, tj. od 1.9.2019 do 31.8.2020. Všichni řádně hradí nájem a platby spojené s užíváním bytu.  Pan místostarosta 

upozornil, že se postupně navyšují nájmy podle nových pravidel a sjednocují se nájemní období. 

 
 
 
Usnesení č.: R/2019/277 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
1.1. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 11, Průhon 447, Heřmanův Městec Václavu Jiráskovi, a 
to od 1.9.2019 do 30.9.2020 za cenu 65 Kč/m2 
1.2. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 10, Masarykovo náměstí čp. 33, Heřmanův Městec Petře 
Linhartové, a to od 1.9.2019 do 30.9.2020 za cenu 55 Kč/m2 
1.3. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 2, Pod Pankrácí čp. 448, Heřmanův Městec Heleně 
Zpěvákové, a to od 1.9.2019 do 30.9.2020 za cenu 65 Kč/m2 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dodatků ke smlouvám 
Zodpovídá: Mgr. Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 31.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 



11. Uzavření nájemních smluv na městské byty na dobu určitou 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil z důvodu sjednocení Nájemních smluv o nájmu bytu na dobu určitou dodatky k těmto 

smlouvám. V dodatcích jsou stanoveny nové ceny pronájmů podle schválených pravidel a doby nájmů t.j. od 1.10. 

stávajícího roku do 30.9. následujícího roku.   

  

 
Usnesení č.: R/2019/278 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření nájemních smluv na městské byty na dobu určitou, a to od 1.9.2019 do 30.9.2020 s dosavadními 

nájemníky u těchto městských bytů: 
1. byt č. 13 - Průhon čp. 447, 65,- Kč za 1 m2 

2. byt č. 12 - Průhon čp. 446, 65,- Kč za 1 m2 

3. byt č. 4 - Pokorného čp. 404, 65,- Kč za 1 m2 

4. byt č. 2 - Pokorného čp. 404, 65,- Kč za 1 m2 

5. byt č. 3 - Tylova čp. 386, 65,- Kč za 1 m2 

6. byt č. 2 - Tylova čp. 386, 65,- Kč za 1 m2  

7. byt č. 8 - Masarykovo náměstí čp. 33, 55,- Kč za 1 m2 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dodatků ke Smlouvám o nájmu městských bytů.   
 
Zodpovídá: Mgr. Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 31.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
12. Přidělení bytu č. 8 v Domě s pečovatelskou službou, U Bažantnice čp. 964 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil návrh na obsazení uvolněného bytu v domě s pečovatelskou službou U Bažantnice čp. 
964. Sociální odbor oslovil všech 70 žadatelů, zájem projevilo 11 z nich. Pro přílišnou administraci upozornil, že při 
příštím obsazování budou osloveni jen ti zájemci, kteří v předchozím kole projevili zájem, protože u většiny žadatelů je 
žádost jakousi pojistkou pro případ mimořádné situace a nechtějí ihned uzavřít nájemní vztah. 
 
Usnesení č.: R/2019/279 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přidělení bytové jednotky 1+kk, I. kategorie, číslo evidenční 8 v Domě s pečovatelskou službou, U Bažantnice čp. 

964 v Heřmanově Městci od 1.9.2019 Věře Vackové, trvale bytem [osobní údaj odstraněn] 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 



II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření nájemní smlouvy s Věrou Vackovou 
Zodpovídá: Mgr. Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 31.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
13. Česká pošta - umístění nové schránky 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost České pošty o rozšíření počtu dodávacích schránek na pozemcích města 
Heřmanův Městec. Jedná se o umístění schránky v místní části Konopáč u vchodu do kempu. Záměr o pronájmu byl 
zveřejněn od 11.7.2019 do 26.7.2019. 
 
Usnesení č.: R/2019/280 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
rozšíření stávající nájemní smlouvy s Českou poštou s.p. (pro umístění doručovacích schránek) o část pozemku 
parcelní číslo 2041 o výměře 0,5 m2 v k.ú. Heřmanův Městec 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání dodatku s Českou poštou 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 26.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
14. Přeložka elektrického vedení při stavbě "Parkoviště v ul. Podél Dráhy" 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil požadavek na přeložku stávajícího zemního elektrického vedení, které je umístěno v ploše 
plánovaných parkovacích stání v rámci zpracování projektové dokumentace stavby nového parkoviště v ulici Podél 
Dráhy, který vzešel od společnosti ČEZ Distribuce, a.s. Odhad nákladů na realizaci přeložky činí 199.000 Kč bez DPH a 
jejich výše bude upřesněna v budoucí smlouvě po zpracování projektové dokumentace a výběru dodavatele. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/281 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření smlouvy č. Z_S14_12_8120071186 o smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení 
určeného k dodávce elektrické energie se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 



II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření smlouvy č. Z_S14_12_8120071186 o smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení 
určeného k dodávce elektrické energie se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
15. Oprava chodníku ul. Pokorného - Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost společnosti SWIETELSKY stavební s.r.o. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na opravu 
chodníku v Pokorného ulici, jehož předmětem je doplnění stavebního objektu SO 001 Vedlejší a ostatní náklady do 
rozpočtu a tím dochází k navýšení ceny opravy chodníku o 217.973,50 Kč bez DPH. Protože veřejná zakázka byla 
zadávána na stavbu jako na celek, tzn. že v rámci hodnotících kritérií byla hodnocena celková cena (silnice + chodník), 
nemá rozdělení stavebních objektů a výše nákladů mezi obě smlouvy vliv na výsledek hodnocení nabídek a na výběr 
nejvhodnější nabídky, neboť celková cena se nemění. Správa a údržba silnic Pardubického kraje dodatkem ke své 
smlouvě o dílo stavební objekt SO 001 Vedlejší a ostatní náklady odečítá od rekonstrukce silnice a připojí se k nákladů 
za rekonstrukci chodníků. Pan starosta doplnil, že akce byla vysoutěžena za poměrně nízkou cenu, chybně však část 
rekonstrukce chodníků v majetku města byla kalkulován kraji a tímto kalkulace opravuje a přičítá se do nákladů 
města. 
 
Usnesení č.: R/2019/282 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
žádost společnosti SWIETELSKY stavební s.r.o. o uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na zakázku "Oprava 
chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností SWIETELSKY stavební s.r.o. na zakázku "Oprava chodníku ul. 
Pokorného, Heřmanův Městec" 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností SWIETELSKY stavební s.r.o. na zakázku "Oprava 
chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
16. Stavební úpravy 2.NP v č.p. 288 - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Stavební úpravy 2.NP v č.p. 288" o 
požádal o rozhodnutí ve věci způsobu ukončení zadávacího řízení. Jednalo se o druhé zadávací řízení na tuto zakázku. 



V prvním bylo osloveno 17 dodavatelů, ale nebyla podána žádná nabídka, proto bylo ukončeno bez výběru 
dodavatele. V rámci aktuálního zadávacího řízení bylo osloveno 19 dodavatelů, z nichž dva se omluvili. Podaná byla 
pouze jediná nabídka společnosti SL HOLDING CZ s.r.o s celkovou nabídkovou cenou 1.734.128,20 Kč včetně DPH, což 
je velmi vysoko nad částku určenou schváleným rozpočtem. V tom je na letošní rok je vyhrazena částka 530 tis. Kč. 
Členové rady se jednohlasně shodli na variantě zrušit zadávací řízení. 
 
 
  
 
 
Usnesení č.: R/2019/283 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Stavební úpravy 2.NP v č.p. 288" a informaci o průběhu 
zadávacího řízení 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

r o z h o d u j e 
o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Stavební úpravy 2.NP v č.p. 22" z důvodu podání jediné nabídky s 
cenou výrazně převyšující částku v rozpočtu města na rok 2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
informovat účastníka o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Stavební úpravy 2.NP v č.p. 288" a zajistit 
vypsání nového zadávacího řízení s termínem realizace v roce 2020 s podmínkou schválení příslušné částky v 
rozpočtu města na rok 2020 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.12.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
17. Provozní řád hřiště na malou kopanou 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení provozní řád ke hřišti na malou kopanou, které je v areálu fotbalového hřiště. Text 
byl odsouhlasen fotbalovým oddílem, správu nad sportovištěm má p. Martin Zrůst, který odemkne vstupní bránu 
zájemcům. Pan místostarosta se pozastavil nad ceníkem (zájemce s trvalým bydlištěm v HM se prokáže občanským 
průkazem a má vstup zdarma). 
 
 
Usnesení č.: R/2019/284 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předložený Provozní řád ke hřišti na malou kopanou 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 



II. 
 

u k l á d á 
zajistit zveřejnění provozního řádu hřiště na malou kopanou 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
18. Žádost o povolení konání svodu zvířat-Memoriál Jiřího Škodného 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila žádost hřebčína Kladruby n. L., který požádal o svolení pořádání svodu zvířat-Memoriálu 
Jiřího Škodného v dnech 5. až 8. září 2019včetně bezplatného poskytnutí veřejných WC v prostoru Bažantnice. Tato 
akce je tradiční a probíhala vždy za stejných podmínek, doposud nebyly výhrady a byla hojně navštěvovaná občany 
města. 
 
 
 
Usnesení č.: R/2019/285 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

u d ě l u j e 
souhlas Národnímu hřebčínu Kladruby nad Labem s pořádáním závodů spřežení s názvem "Memoriál Jiřího 
Škodného" v Bažantnici v Heřmanově Městci ve dnech 5.9.- 8.9.2019. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u d ě l u j e 
souhlas s bezplatným pronájmem sociálního zařízení. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
informovat žadatele a vedoucího odboru Správy majetku 
Zodpovídá: Pavla Kozlová, vedoucí podatelny 
Termín: 30.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
19. Soudní spor čp.801 - Rudolf Kmoch, spol. s r.o. 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta přiblížil genesi soudního sporu se společností Rudolf Kmoch, spol. s r.o. včetně návrhu na soudní smír. 
Pan místostarosta jako zkušený advokát doporučil na soudní smír přistoupit a požadovat, aby úhrada za znalecké 
posudky byla přenesena na společnost Rudolf Kmoch, spol. s r.o. 
 
Usnesení č.: R/2019/286 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 



I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
návrh na ukončení sporu uzavřením soudního smíru s firmou Rudolf Kmoch, spol. s r.o. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

d o p o r u č u j e 
zastupitelstvu města vyslovit souhlas s uzavřením soudního smíru na základě revizního znaleckého posudku a 
závěrů právní kanceláře AK Jana Zwyrtek Hamplová, za podmínky, že náklady na znalecké posudky případně jiné 
náklady státu uhradí společnost Rudolf Kmoch, spol. s r.o. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
předložit k projednání v zastupitelstvu města 
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 23.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
20. Provoz městských kotelen v roce 2020 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta na základě jednání s jednatelem firmy BYTEP HM s.r.o. Ladislavem Michálkem předložil radě města k 
projednání Dodatek Smlouvy na prodloužení provozu městských kotelen prostřednictvím jeho firmy na rok 2020. V 
delším horizontu již pan Michálek provoz nepředpokládá, pro rok příští je však kalkulovaná cena příznivá, a proto pan 
starosta doporučil spolupráci o rok prodloužit. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/287 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
kalkulaci pro dodávky tepelné energie z městských kotelen prostřednictvím společnosti BYTEP HM s.r.o. pro rok 
2020 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření dodatku ke smlouvě o provozu městských kotelen se společností BYTEP HM s.r.o. s prodloužením do 
31.12.2020 a za podmínek předložené kalkulace dodávek tepla ze dne 22.8.2019 pro rok 2020 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit podpis dodatku k provozu městských kotelen se společností BYTEP HM s.r.o. do 31.12.2020 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 20.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 



21. Veřejnoprávní smlouva s obcí Stojice - MP 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh na uzavření Veřejnoprávní smlouvy o úpravě vzájemných vztahů, práv a povinností při 
výkonu činností obecní policie na území obce Stojice dle § 3a zákona č. 531/1991 Sb., o obecní policii, ve znění 
pozdějších předpisů. Dle vyjádření starostky obce Stojice, dojde ke schválení smlouvy o spolupráci na jednání 
zastupitelstva obce 9.září 2019, Zastupitelstvo města Heřmanův Městec by tak mohlo smlouvu schvalovat na jednání 
zastupitelstva dne 23.9.2019 - zahájení spolupráce s ohledem na zákonné lhůty, schválení veřejnoprávní smlouvy 
krajem a nabytí právní moci se předpokládá na přelomu října a listopadu. Textace smlouvy je obdobná jako u smlouvy 
s obcí Rozhovice, kterou Pardubický kraj následně schválil.  
 
Usnesení č.: R/2019/288 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
schválení veřejnoprávní smlouvy dle § 3a zákona č. 531/1991 Sb., ve znění pozdějších předpisů, s obcí Stojice 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
předložit zastupitelstvu k projednání návrh veřejnoprávní smlouvy dle § 3a zákona č. 531/1991 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů, s obcí Stojice 
Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 
Termín: 23.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
22. Příspěvkové organizace - základní pravidla 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 

Pan místostarosta předložil několik základních pravidel pro příspěvkové organizace zřízené městem Heřmanův Městec. 

Pravidla by měla vést ke sjednocení některých postupů příspěvkových organizací a ke zjednodušení orientace ředitelů. 

Součástí mezi jednotlivými postupy jsou i tabulky, do kterých budou příspěvkové organizace vyplňovat návrh 

finančního plánu pro následující rok, návrh střednědobého výhledu pro následující roky (2021-2023) a kontrolní 

tabulky, které se budou předkládat na konci 2., 3. a 4. čtvrtletí s plněním rozpočtu vzhledem k platnému finančnímu 

plánu pro daný rok. V případě, že dojde k významné odchylce, předloží organizace na žádost zřizovatele písemné 

zdůvodnění. Paní Ulrichová doplnila, že je nutné rozšířit kontrolní činnost finančního odboru u příspěvkových 

organizací. Paní Sedláčková upozornila, že by bylo vhodné doplnit pravidla o hodnotu limitů výběrových řízení při 

opravách a rekonstrukcích, která si provádí příspěvková organizace i která již zřizovatel.  

 
Usnesení č.: R/2019/289 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
pravidla pro příspěvkové organizace zřízené městem Heřmanův Městec  
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
navrhovaný systém zajištění účinné kontroly hospodaření příspěvkových organizací.  
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 



III. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí ředitelům jednotlivých příspěvkových organizací 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 15.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
23. Žádost o čerpání fondu investic - Mateřská škola, Heřmanův Městec, Jiráskova 842 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost paní ředitelky MŠ Jiráskova, Mgr. Irmy Celundové o čerpání fondu investic. Částka 
26 000 Kč bude čerpána na opravu konvektomatu Retigo. Zůstatková částka fondu investic k 30.6.2019 činí 106 
737,23 Kč. Dle zákona č. 250/2000Sb., zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění, §31 
odst. 2) písmeno d) lze využít fond investic na financování údržby a oprav majetku, který příspěvková organizace 
používá pro svou činnost. 
 
Usnesení č.: R/2019/290 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
čerpání fondu investic ve výši 26 000 Kč, které budou využity na opravu konvektomatu Retigo 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí paní ředitelce Mateřské školy, Heřmanův Městec, Jiráskova 842, Mgr. Irmě Celundové 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 11.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
24. Přijetí neinvestičního grantu - Mateřská škola, Heřmanův Městec, Jiráskova 842  

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil návrh Smlouvy na poskytnutí účelového grantu v max. výši 10000 Kč. Z přijatých financí 
bude realizována akce "Bylinná spirála - MŠ Jiráskova Heřmanův Městec". Neinvestiční účelový grant získala MŠ z 
rozpočtu MAS Železnohorský region z.s. z tématu pro rok 2019 " Regenerace přírody a krajiny" 
 
Usnesení č.: R/2019/291 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
přijetí účelového grantu z rozpočtu MAS Železnohorský region z.s., nám. Míru 288 v max. výši 10000 Kč, ze 

kterého bude realizována akce "Bylinná spirála - MŠ Jiráskova Heřmanův Městec" 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 



25. MŠ Jiráskova - ředitelka Mgr. Celundová 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta vysvětlil důvody, kterého ho vedly k návrhu vytýkacího dopisu p. ředitelce MŠ Jiráskova. Členové rady 
města navržený postup odsouhlasili.  
 
Usnesení č.: R/2019/292 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
zaslání vytýkacího dopisu ředitelce MŠ Jiráskova Mgr. Irmě Celundové za zřizovatele příspěvkové organizace, t.j. 
Město Heřmanův Městec 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
zaslat ředitelce MŠ Jiráskova Mgr. Irmě Celundové vytýkací dopis zřizovatele příspěvkové organizace 
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 30.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
26. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost Domova pro seniory o možnosti přijetí věcného daru od paní Světlany Beránkové, 
[osobní údaj odstraněn]. Jedná se o přijetí barevného televizoru SAMSUNG včetně ovladače v celkové hodnotě 1000 
Kč.  
 
Usnesení č.: R/2019/293 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru od paní Světlany Beránkové, [osobní údaj odstraněn] v podobě barevného televizoru 
SAMSUNG + ovladače v celkové hodnotě 1000 Kč. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí Ing. Petru Mazurovi, řediteli Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 11.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
27. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice63, Heřmanův Městec 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost o možnosti přijetí věcného daru od paní Štěpánky Chválové, [osobní údaj 



odstraněn]. Jedná se o přijetí barevného televizoru SAMSUNG včetně ovladače v ceně 5000 Kč a sluchátek SONY v 
ceně 1000 Kč. 
 
Usnesení č.: R/2019/294 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru od paní Štěpánky Chválové,[osobní údaj odstraněn] v podobě barevného televizoru 
SAMSUNG + ovladače v ceně 5000 Kč a sluchátek SONY v ceně 1000 Kč 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec, Ing. Petru Mazurovi 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 11.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
28. Poskytování odměny oddávajícímu člen ZM 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila návrh, aby byla přiznána odměna oddávajícímu nečlenovi rady města podle počtu dnů, kdy 
oddával, na 600 Kč/den, max. však 1800 Kč/měsíc. Pan místostarosta navrhl odměnu přiznat všem neuvolněným 
oddávajícím zastupitelům odměnu 400,- Kč/den. Pan starosta konstatoval, že je to čestná funkce a není přesvědčen, 
že by bylo nezbytné oddávající odměňovat. Pan Ryčl navrhl odměnu neposkytovat. Hlasováno o návrhu p. Ryčla, ten 
byl přijat 6 hlasy, proti byl p. Plavec. 
 
Usnesení č.: R/2019/295 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e s o u h l a s í 
aby zastupitelstvu města byl předložen návrh na schválení odměny pro určeného oddávajícího podle počtu dnů, 
po které v měsíci oddával. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 1, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
29. Splacení hypotečního úvěru - KB 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta navrhl vzhledem k dostatečným zůstatkům na účtech města z přebytků let minulých a opět vzrůstající 
úrokové sazbě u hypotečního úvěru u KB (nejnižší byla v letech 2016-2018 ve výši 2 %, nyní je 2,79 % a od 9/2019 je 
navrhována 3,77 %) je doporučováno splatit tento úvěr mimořádnou splátkou ke dni 24.9.2019 ve výši 2 138 tis. Kč. 
Možnost splacení úvěru mimořádnou splátkou bez sankce je dle smlouvy o úvěru při ukončení platnosti úrokové 
sazby, tj. ke dni 24.9.2019. Jedná se o úvěr na dům s pečovatelskou službou na malém náměstí. 
 
Usnesení č.: R/2019/296 
  
Rada města Heřmanův Městec 



I. 
 

d o p o r u č u j e 
 zastupitelstvu schválit splacení hypotečního úvěru u Komerční banky mimořádnou splátkou ke dni 24.9.2019  
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

u k l á d á 
předložit na jednání zastupitelstva města 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 13.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
30. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.6.2019 ve struktuře schválené zastupitelstvem 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.6.2019 ve struktuře schválené 
zastupitelstvem. Příjmy celkem jsou plněny na 60 %, výdaje celkem jsou čerpány ve výši 44 %, z toho běžné 53 % a 
kapitálové 18 %. Největší podíl na menší čerpání výdajů mají tedy kapitálové . Největší investiční akce se však v 
čerpání rozpočtu projeví až ve druhé polovině roku 2019. 
 
Usnesení č.: R/2019/297 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.6.2019 
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
31. Plnění rozpočtu vedlejšího hospodářství Města H.M k 30.6.2019 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila plnění rozpočtu vedlejšího hospodářství Města Heřmanův Městec k 30.6.2019. Lesní 
hospodářství vykázalo výrazný zisk ve výši 1 641 516,-- Kč. Mírný zisk vykázal i hřbitov ve výši 7 036,-- Kč a služby ve 
výši 9 305,-- Kč. Naopak se ztrátou hospodařilo veřejné WC v celkové výši -198 676,-- Kč. Celkový výsledek 
hospodaření vedlejšího hospodářství k 30.6.209 činil 1 459 181,-- Kč. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/298 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství k 30.6.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
32. Úprava platů ředitelek mateřských škol 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 



Pan místostarosta uvedl celou problematiku odměňování ředitelek MŠ včetně stanoviska ministerstva a vzhledem ke 
stávajícímu znění tohoto stanoviska doporučil platový výměr neupravovat. Pokud dojde ke změně stanoviska 
ministerstva je možné platové výměry přehodnotit.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/299 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předložené žádosti o přehodnocení platových výměrů ředitelek mateřských škol  
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

II. 
 

n e s o u h l a s í 
se změnou platových výměrů ředitelek mateřských škol  
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 

III. 
 

u k l á d á 
zpracovat kritéria pro odměňování ředitelů příspěvkových organizací 
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 15.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 0 
 

 
 
33. Závěr 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Na závěr pan starosta pozval přítomné na benefiční utkání basketbalu, které proběhne ve sportovní hale v pátek 
6.9.2019. Osadní výbor pro Chotěnice chystá slavnost k vysvěcení pomníku padlým v Chotěnicích na den 29.9. 2019 a 
pan starosta pozval členy rady města na tuto akci. Informoval o stavu prací na rekonstrukci Pokorného ulice. Pak 
jednání v 17.40 hod. ukončil. 
 

  
 
 

 
 
 
 
 
 
 

JUDr. Tomáš Plavec 
místostarosta 

Josef Kozel 
starosta 

 


